
DATIV SINGULÁRU 

Ženský rod - pro všechny skupiny jednotná koncovka -I/-T: uuxóni, nônym, oríi'i, xáuui. 
ľ, K, X -> 3, U,, C: Hoeá - HO3\, pyná - pyufi, Mýxa - Mýci. 

Střední rod - koncovka -V/-K3: Mierny, nomó, 3HOHHÍÓ, eózHumy. U názvů mláďat - koncovka -I, 
stejně jako v češtině - kotěti - KouieHÓmi. 

Mužský rod - koncovka -V/-K3 nebo -OBI (tvrdá skupina): náHy/náHoei, cmo/iý/cmo/ióei,-^B\/-€B\ 
(měkká skupina):, yvúme/iio/yyúme/ieei, AHdp'uo/AHdpleei, cmi/ibu,K>/cmi/ibu,éei, -EBI (smíšená 
skupina) Kymý/nyméei, Homý/Homéei. 

DATIV PLURÁLU 

Stejná koncovka jako v češtině platná pro všechny rody -AM/-AM: VUKÓ/IOM, ŔônynnM, o/ila/vi, KÓIUOM, 

HOZÓM, pyKÓM, Mýxa/vi, MlcmaM, no/iá/vi, 3HQHHÁM, BÓZHUVUOM, nanÓM, yvume/iáivi, AHdp'iftM, xymáM. 


